
A Roses volen ocupar l'espai dels manters amb un trenet

�s una proposta dels comerciants de Santa Margarida, far ts de la

compet�ncia ilálegal del Ôtop manta'

L'Ajuntament respon que l'�s del passeig dep�n del ministeri

Els comerciants n'assumirien el cost i repar tirien vals als clients

Far ts de veure com cada estiu els venedors del top manta ocupen el passeig fent-los una compet�ncia ilálegal

davant de les botigues, l'Associaci� de Comerciants de Santa Margarida ha plantejat a l'Ajuntament de Roses

una proposta: ocupar l'espai dels manters amb una atracci� infantil, m�s concretament un trenet, que circularia

en l'espai on s'instalálen els venedors ilálegals. L'associaci� de comerciants proposa fer-se c�rrec del cost del

trenet, que per als usuaris seria gratu�t: els comerciants regalarien als clients de les botigues de la marina uns

vals que permetrien als nens de pujar al trenet. El model de comboi a par tir del qual es planteja la proposta �s

un trenet d'uns 10 metres de llarg i 1,20 metres d'ample. Amb tres o quatre vagonetes, en total el trenet tindria

capacitat per passejar entre 12 i 15 nens. Pels comerciants es tractaria que el trenet entr�s en funcionament al

f inal de la tarda i circul�s f ins a les deu de la nit, ocupant l'espai del passeig de Santa Margarida i impedint-hi la

instalálaci� dels venedors ilálegals. L'associaci� de comerciants ha buscat f ins i tot que es tracti d'un tren el�ctric,

per no generar emissions de gasos. Ricardo Moraes, por taveu de l'Associaci� de Comerciants de Santa

Margarida, va anar a exposar la proposta a l'Ajuntament ara fa un parell de setmanes i es mostra decebut per la

resposta obtinguda, una negativa no tant sobre la iniciativa en si, sin� sobre la legalitat de tot plegat.

Ho conf irma l'alcaldessa, Montse Mindan: ÒEls comerciants que han fet aquesta proposta saben que el passeig

de Santa Margarida forma par t del domini maritimoterrestre i que aix� signif ica que el que es pugui fer en aquest

espai no dep�n nom�s de l'Ajuntament, sin� tamb� del Ministeri de Costes.Ó Les activitats que es poden dur a

terme al passeig les regula un pla d'usos d'una durada de quatre anys i que en el cas de Santa Margarida es

tornar� a obrir el 2017. Per tant, de cara a aquest estiu l'alcaldessa no veu viable la proposta dels comerciants

de la marina. Sobre el fons de la proposta, Mindan no t� clar si �s factible: ÒNo dono res per tancat, per� em

sembla que com a passeig es limita a un �s de vianants i caldr� veure si �s que es pot autoritzar un trenetÓ, diu

l'alcaldessa, que recorda que uns anys enrere l'Ajuntament va plantejar fer un carril bici en aquest sector i no va

poder ser. Mindan insisteix que l'Ajuntament continua buscant f�rmules i instruments per tal de frenar la

instalálaci� dels manters, mentre no es pugui eradicar [vegeu la pe�a].

Per Moraes i l'associaci� de comerciants, per�, la resposta negativa els sona a impediments burocr�tics, ganes

de treure's el problema de sobre i poca voluntat de colálaborar amb els afectats. No hi haur� trenet aquest estiu a

Santa Margarida, per� amb tota probabilitat els venedors del top manta s� que hi seran.
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